
 

 

Dziękuję Państwu za przybycie. Wiem, jak wiele to znaczy dla ludzi w Izraelu, których dotknął 

najgorszy od pokoleń atak terrorystyczny.  

Jestem dumna, że jestem dziś tu z Państwem i że jest nas tak wiele. Nasza obecność tutaj – 

przed budynkiem Parlamentu Europejskiego – ma ogromne znaczenie. Nasze zgromadzenie na 

Agorze im. Simone Veil jest symboliczne. Nasz głos jest ważny. Musimy zdecydowanie 

sprzeciwić się terroryzmowi.  

7 października to dzień, który zapisze się czarną kartą w historii świata. Na oczach świata 

Żydzi byli zabijani tylko dlatego, że są Żydami. Znowu. W Izraelu.  

Stoimy tu z przewodniczącym Rady Europejskiej, przewodniczącą Komisji Europejskiej i z 

wszystkimi Państwem, aby wspólnie wyrazić naszą solidarność, potępić potworne akty terroru 

i morderstwa oraz domagać się natychmiastowego uwolnienia zakładników.  

Europa jest gotowa pośredniczyć w znalezieniu rozwiązań, ale jak już mówiłam wcześniej i 

powtórzę raz jeszcze – nie ma uzasadnienia dla terroryzmu.  

Hamas jest organizacją terrorystyczną. Nie reprezentuje uzasadnionych aspiracji narodu 

palestyńskiego. Nie proponuje rozwiązań. Proponuje rozlew krwi.  

Powiedzmy wprost. 7 października Hamas zamordował ponad tysiąc niewinnych dzieci, kobiet 

i mężczyzn, a niemal 100 przetrzymuje jako zakładników. Terroryści otworzyli ogień do 

młodych ludzi na festiwalu muzycznym, zabijając masowo, także obywateli UE. Uprowadzili 

młode dziewczęta i chłopców. Wyciągali z domów staruszki i staruszków, którzy przeżyli 

Holokaust. Paradowali po ulicach z ciałami zmarłych niczym z trofeami. 

To nie czas na symetryzm. Musimy nazwać rzeczy po imieniu: jest to terror w najgorszej 

formie.  

Panie ambasadorze (do ambasadora Regeva), dziękujemy, że jest Pan dziś z nami. To jest 

Europa. Jesteśmy z Wami. 

Chciałabym teraz prosić wszystkich o minutę ciszy, aby upamiętnić ofiary.  

 


